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Protokół nr 33/2021 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytego dnia 21 października 2021 r. 

 

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło się zdalnie 

za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu 

eSesja. Omawiane materiały są udostępniane na stronie internetowej 

www.kedzierzynkozle.esesja.pl 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1) Artur Maruszczak – zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej 

i inwestycyjno-remontowej; 

2) Monika Orpel-Śmigielska - radca prawny; 

3) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego; 

4) Aleksy Ptaszyński – komendant straży miejskiej. 

 

 

Obecność członków komisji – według listy z systemu eSesja. 

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 i powitania dokonał przewodniczący komisji 

Adam Oczoś. Przewodniczący komisji poinformował, że zostało osiągnięte kworum, 

więc obrady Komisji Infrastruktury są prawomocne (w chwili rozpoczęcia obrad 

nieobecny był radny Tomasz Scheller. Radny dołączył do posiedzenia). 

 

Ad 2. 

Wnioski do porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 32/2021 z dnia 23 września 2021 r. 

4. Funkcjonowanie monitoringu miejskiego, działalność Straży Miejskiej. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

użytkowego nr 4/I mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu 

przy ul. Arki Bożka 2,4. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

użytkowego nr V mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu 

przy Alei Jana Pawła II 13,15,17. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków województwa opolskiego pod nr rej. 2110/85, położonym na 

terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków województwa opolskiego pod nr rej. 630/59, położonym na 

terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nikt nie zgłasza wniosków do 

powyższego porządku obrad i przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 32/2021 z dnia 23 września 2021 r. 

 

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod 

głosowanie ww. protokół: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 

 

Ad 4. 

Funkcjonowanie monitoringu miejskiego, działalność Straży Miejskiej. 
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Aleksy Ptaszyński, komendant straży miejskiej podkreślił, że w momencie 

sporządzania ww. sprawozdania wojewoda odwołał swoje zarządzenie na mocy 

którego straże miejskie były zobowiązane do ścisłej współpracy tj. wykonywanie 

poleceń komendantów policji na terenie całego województwa. W sezonie zimowym, 

gdy sytuacja epidemiologiczna pogorszyła się, strażnicy dostawali polecenia 

sprawdzania osób przebywających na kwarantannie. Obecnie straż miejsca sprawdza 

40 kamer, planuje się rozszerzenie sieci monitoringu.  

 

Ewa Czubek zapytała, czy dzięki kamerom udało się namierzyć sprawców w Parku 

Pojednania, chodzi o kradzież miejskich roślin. 

 

Komendant straży odpowiedział, że kamera pracowała w trybie obrotowym i nie 

zarejestrowała sprawcy. 

 

Dominik Szustakiewicz zapytał, czy dzięki kamerom zmniejszyła się liczba tzw. 

dzikich wysypisk.  

 

Komendant Aleksy Ptaszyński wyjaśnił, że przy wykorzystaniu „fotopułapek” 

zauważono duża poprawę, ponieważ tylko w kilku przypadkach doszło do podrzucania 

odpadów. Jednakże warto zwrócić uwagę, że może zmniejszyła się liczba dzikich 

wysypisk przez obostrzenia związane z pandemią.  
 

Ewa Stogniew zapytała o plac zabaw na osiedlu Kuźniczka, ponieważ założono tam 

monitoring, a mianowicie, czy zauważono na kamerach niepokojące sytuacje, gdzie 

straż musiała interweniować.  
 

Komendant przypomniał, iż założono kamerę, ponieważ doszło tam do kradzieży 

elementu z urządzenia znajdującego się na placu, natomiast od momentu instalacji 

kamery nie doszło do żadnego wykroczenia. Natomiast dodał, że kamera obejmuje 

tylko pewien obszar placu zabaw. 

 

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż dyskusja została wyczerpana, 

podziękował za uczestnictwo, przygotowany materiał i wyjaśnienia komendanta. 

Kolejno powiedział, że komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.  
 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

użytkowego nr 4/I mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu 

przy ul. Arki Bożka 2,4. 
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Dominik Szustakiewicz poinformował, iż w przedstawionym projekcie uchwały nie 

zapisano nic o przetargu. W związku z tym zapytał, czy sprzedaż odbędzie się bez 

przetargu. 

 

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że zgodnie z przepisami osoba dzierżawiąca lokal przez dłuży 

okres ma prawo do wykupienia lokalu. 

 

Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

i Planowania Przestrzennego dodała, iż umowa dzierżawy została podpisana od lipca 

tamtego roku.  

 

Przewodniczący komisji poinformował, iż więcej osób nie zgłasza się do dyskusji, 

w związku z tym poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 6. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

użytkowego nr V mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu 

przy Alei Jana Pawła II 13,15,17. 

 

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję, jednakże nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

więc poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków województwa opolskiego pod nr rej. 2110/85, położonym na 

terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję, jednakże nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

więc poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 8. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków województwa opolskiego pod nr rej. 630/59, położonym na 

terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 
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Przewodniczący komisji otworzył dyskusję, jednakże nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

więc poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Ad 9. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Sławomir Wołkowiecki zapytał, jak wygląda kwestia segregacji odpadów na 

cmentarzach. Mieszkańcy pytają, czy nie można byłoby postawić na cmentarzach 

pojemników na odpady szklane, plastikowe i biodegradowalne. 

 

Zastępca prezydenta odpowiedział, iż strona urzędowa już przeprowadzała rozmowę w 

tej sprawie i w chwili obecnej na cmentarzu na osiedlu Kuźniczki już takie pojemniki 

powinny się znajdować.  
 

Sławomir Wołkowiecki zapytał, kiedy planuje się zakończenie remontu mostu.  

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak odpowiedział, iż w połowie listopada most 

powinien zostać otwarty. Natomiast dokładnie nie da się oszacować, ponieważ zależy 

to również od warunków atmosferycznych.  

 

Sławomir Wołkowiecki zapytał kolejno o płot stadniny koni z podkładów kolejowych 

na wyspie.   

 

Artur Maruszczak wytłumacz, że owy problem straż miejska sprawdziła i dzierżawca 

stadniny wykazywał dokumenty z których wynika, że elementy z którego zrobiono 

płot są dopuszczone do użytkowania.  
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Radny Sławomir Wołkowiecki wyraził niezadowolenie z odpowiedzi, ponieważ 
podkłady kolejowe są nasączone niebezpiecznymi płynami. Następnie radny 

przypomniał o niebezpiecznej ul. Lwowskiej przez którą dzieci przechodzą do 

przedszkola oraz przejściu do restauracji Ogrodowej ul. Gliwicka, a także przejściu 

koło szpitala w Koźlu i poinformował, iż złoży wniosek w tej sprawie.  

 

Zastępca prezydenta poinformował, iż wymienione przez radnego przejścia są znane 

stronie urzędowej jako niebezpieczne i nawet znajduje się ich więcej na terenie miasta. 

Inwestycje rozwiązujące te problemy są zaplanowane, tylko strona urzędowa od lipca 

stara się o środki zewnętrze na te zadania i w chwili obecnej oczekuje na decyzję. 
Dodał, iż dofinansowanie można otrzymać w wysokości 95%.  

 

Sławomir Wołkowiecki zgłosił, iż działkowcy z rodzinnych ogródków działkowych 

z osiedla Azoty proszą o środki ok. 7 tys zł na drobne zadania, które należałoby 

wykonać tj. wymiana bramy itp.  

 

Artur Maruszczak przypomniał, iż przedstawiciel ogródków musi złożyć taką prośbę.  
 

Ewa Stogniew zapytała, czy planuje się prace  na ul. Modrzewiowa na osiedlu 

Kuźniczka. 

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że zadanie o które pyta radna planuje się wpisać do 

projektu budżetu miasta na 2022 rok.  

 

Ad 10. 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji podziękowała za udział w posiedzeniu, po czym 

o godz. 16:50 zamknął obrady Komisji Infrastruktury.                       

                   

 

 

                                        

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

 

                                                                                              Adam Oczoś (-) 

                                                                                                      
Protokołowała Joanna Motyl 


